
  
 

Zaaknummer:  

Memorie van antwoord 
Aan : de leden van de gemeenteraad 
Van : het college van burgemeester en wethouders 
Datum : 20 mei 2025 
Onderwerp : memorie van antwoord bij Vlaggen op de Markt in Geertruidenberg 
Vraag van : Gemeentebelangen 

Vraag: 
Gaan we dit jaar het nog mee maken dat dit college ook de vaandels op de Markt weer netjes in ere gaat 
herstellen.  

Antwoord: 
Naar aanleiding van uw vragen over het ophangen van vaandels op de Markt in Geertruidenberg informeren 
wij u als volgt. Wij zijn het met u eens dat vaandels op de Markt er heel mooi uitzien en een waardevolle 
bijdrage leveren aan de sfeer en uitstraling van het plein.  
 
De vaandels zijn in het verleden aan de lantaarnpalen op de Markt opgehangen. Deze lantaarnpalen staan 
echter tussen de bomen, waardoor de vaandels door het bladerdek slecht zichtbaar zijn. Daarnaast 
veroorzaakten de bladeren schade aan de vaandels waardoor de vaandels regelmatig vervangen moesten 
worden. Om die redenen is destijds gezocht naar een alternatieve bevestigingsmethode van de vaandels 
aan de lantaarnpalen. Dit heeft geen geschikt alternatief opgeleverd. Een proef met een andere 
bevestigingswijze heeft ertoe geleid dat een vaandel uit de bevestigingsbeugel is gevallen en flinke schade 
heeft veroorzaakt. Omdat er geen geschikte alternatieve bevestigingsmethode beschikbaar was, is er toen 
voor gekozen om geen vaandels meer op de Markt op te hangen. 
 
Wij onderzoeken momenteel of er inmiddels andere mogelijkheden of alternatieven zijn om de vaandels op 
een veilige en zichtbare manier terug te brengen op de Markt. Zodra hierover meer duidelijkheid is, zullen wij 
u hierover informeren. 
 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Geertruidenberg, 
de secretaris,    de burgemeester, 
 
 
 
 
R. Brekelmans    M. Witte 
 
 
 


	Zaaknummer:
	Memorie van antwoord
	Vraag:
	Antwoord:


